



# September 14, 2021

## California Gubernatorial Recall Election

### Frequently Asked Questions

**? Who can vote in a gubernatorial recall election?**

Any registered voter within the State of California may vote in the gubernatorial recall election.

To confirm or update your voter registration status visit [registertovote.ca.gov](http://registertovote.ca.gov).

**? What does a recall ballot look like?**

Recall ballots have two parts.

In the first part, you have the option to vote “yes” or “no” to the question of whether to remove the Governor from office.

In the second part, regardless of how you vote on the first part, you have an opportunity to select a replacement candidate, and those votes for a successor candidate will only be counted if more than 50% of voters casting ballots vote yes to the first part to recall the Governor.

**? Why isn't there information about the candidates in county Sample Ballot & Voter Information Pamphlet?**

This is a statewide election. Information on candidates will be sent separately by the Secretary of State in the State Voter Information Guide.

**? How can I learn more about all the replacement candidates?**

You will receive a separate Voter Information Guide from the Secretary of State in which candidates may have chosen to purchase space for a statement up to 250 words, if they accept the voluntary expenditure limits to run as a candidate. The current voluntary expenditure limit to run for Governor is \$9,728,000.

**? What happens after the recall election?**

If a majority of the voters vote “yes” on the first question, then the recall passes. The replacement candidate who gets the most votes is elected for the unexpired term of office.

If a majority of the voters vote “no” on the first question, then the recall has failed and the officer will remain in office.

**? If the current effort to recall Governor Newsom is successful, when would a new Governor take office?**

County elections officials have 30 days after the election to complete the official canvass. On the 38th day after the election, if the recall is successful, the Secretary of State will certify the election results and the new Governor would take the oath of office and assume the position.

**? How do I get updates on the recall election process?**

The Secretary of State's Elections Division posts all updates on the website at [www.sos.ca.gov/elections/upcoming-elections/2021-ca-gov-recall](http://www.sos.ca.gov/elections/upcoming-elections/2021-ca-gov-recall) or you can visit our website at [www.smcvote.org](http://www.smcvote.org).



# 2021年9月14日 罷免加州州長選舉 常見問題

## 誰可以在罷免州長選舉中投票？

任何在加州登記的選民都可以在罷免州長選舉中投票。  
要確認或更新您的選民登記身分，請上網[registertovote.ca.gov](http://registertovote.ca.gov)。

## 罷免選票是甚麼模樣？

罷免選票有兩部分。  
在第一部分，您對是否要解除州長職務的問題可選擇投「贊成」或「反對」。  
在第二部分，無論您在第一部分怎樣投票，您有機會選擇替補候選人，這些投予繼任候選人的票，只會在已投票選民當中有超過50%對罷免州長的第一部分投下贊成票才會被計算。

## 為何縣的選票樣本以及正式選民資料手冊沒有候選人的相關資料？

這是全州選舉。候選人資料將會由州務卿在加州選民資料指南另行發送。

## 我怎樣找到所有替補候選人的更多資料？

您將會收到州務卿另行發送的選民資料指南，候選人如接受自願性的競選開支上限，可選擇在指南裡購買版面放上最多250字的聲明。現時競選州長的自願性開支上限為9,728,000美元。

## 罷免選舉後會發生甚麼？

如果大多數選民對第一個問題投「贊成」，則罷免通過。得票最多的替補候選人當選，完成前任未做完的任期。

如果大多數選民對第一個問題投「反對」，則罷免失敗，該官員將繼續任職。

## 如果目前罷免紐森州長的行動成功，新州長何時上任？

選舉後，縣選務官員有30天的時間完成正式計票。如果罷免成功，選舉後第38天，州務卿將驗證選舉結果，新州長將宣誓並就職。

## 我如何獲得罷免選舉過程的最新消息？

州務卿辦公室的選務處將在網站上發布所有最新消息：  
[www.sos.ca.gov/elections/upcoming-elections/2021-ca-gov-recall](http://www.sos.ca.gov/elections/upcoming-elections/2021-ca-gov-recall)或您可以到我們的網站  
[www.smcvote.org](http://www.smcvote.org)查閱。